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PROTOKÓŁ Nr XXI/2016 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 18 lutego 2016 r. 

 
Ustawowa liczba radnych                                   15 
Liczba radnych obecnych na sesji                      12 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie              1000 
 
Radni obecni na sesji  
 
1. Ciapała Jacek 
2. Fogiel Rafał 
3. Gaik Sebastian 
4. Królik Grzegorz 

  5. Ratajczyk Jan                                                                                                                                                                                                                                  
  6. Stobiecki Adam                                                                                                                                                 
  7. Warmus Włodzimierz   
  8. Włóka Mirosław  
  9. Czerwiński Władysław 
10. Gaczkowski Michał 
11. Ruciński Konstanty 

 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
1. Wojciech Ostrowski                          Burmistrz Sulejowa                       

   2. Czesław Pacan                                  Skarbnik Gminy Sulejów                                      
   3. Ilona Zawisza                                    Kierownik Referatu Ogólno –    
                                                                 Organizacyjnego Urzędu Miejskiego                                                                                                          

4. Jolanta Michalak                                Dyrektor MOPS w Sulejowie                                                                 
5. Joanna Albin                                      Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 
6. Sylwia Klass                                      Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury                                                                

   7. Elżbieta Purgał – Gębalska               Kierownik Referatu Gospodarki       
                                                                  Nieruchomościami i Rolnictwa 
   8. Piotr Organka                                    Radca Prawny 
   9. Michał Kieszkowski                          Dyrektor Biura Obsługi Jednostek  
                                                                  Oświatowych 
10. Barbara Jędrzejczak                            Inspektor ds. działalności gospodarczej 
11. Przewodniczący Samorządów Mieszkańców            Małgorzata Domosławska 
                                                                                          Marcin Gadomski 
                Jadwiga Antosik 
                Dorota Ząbecka 
12. Sołtysi z terenu Gminy Sulejów 
13. Mieszkańcy Sulejowa 
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P u n k t 1 

 
Otwarcia XXI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji.  
                                
Na podstawie listy obecności z sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 11 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 

P u n k t 2 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołów z 22 grudnia 2015 r.                             

i  z 20 stycznia 2016 r. z sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 

sesjami.  
4. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sulejowie za 2015 r. 
5. Sprawozdanie z realizacji przyjęcia 3 – letniego Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny  w Gminie Sulejów za lata 2013 - 2015. 
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie za 

2015 r. 
7. Sprawozdanie z działalności Biura Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 

2015 r. 
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 

2015 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2015 r. 
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2016 – 2019. 
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
12. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 

przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla 
których Gmina Sulejów jest organem prowadzącym. 



 3 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia rekrutacji do publicznych gimnazjów, 
dla których Gmina Sulejów jest organem prowadzącym. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny udziałów w 
nieruchomościach. 

15.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/280/2006 Rady 
Miejskiej                 w Sulejowie z dnia 30 maja 2006 r. w sprawie zasad 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych w budynkach 
stanowiących własność Gminy Sulejów oraz bonifikaty od ceny sprzedaży 
tych lokali. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/307/2013 Rady 
Miejskiej                    w Sulejowie z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 
sprzedaży garaży komunalnych. 

17. Projekt uchwały w sprawie lokalizacji, zasad funkcjonowania i regulaminu 
targowiska. 

18. Interpelacje radnych. 
19. Wnioski, zapytania i informacje. 
20. Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 
21. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
należy zdjąć punkt 17 z porządku obrad czyli projekt uchwały w sprawie 
lokalizacji, zasad funkcjonowania i regulaminu targowiska, ponieważ projekt nie 
był przedstawiony na wszystkich komisjach Rady Miejskiej. Jest sporządzony                        
w sposób bardzo niestaranny pod względem merytorycznym, budzi zastrzeżenia                          
i jest błędnie wykonany. Załącznik graficzny jest nieaktualny, obejmuje inne strefy, 
a nie te na których odbywa się handel. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie zgłoszoną propozycję zmiany porządku obrad. 
 
Punkt 17 porządku obrad został zdjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                              10                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         1 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Poinformował, że złożył na dziennik podawczy urzędu wniosek formalny, 
uzupełnienia do protokołu z sesji odbytej w dniu 22 grudnia 2015 r., ponieważ 
protokół nie odzwierciedla tego co było na sesji w dniu 22 grudnia 2015 r. 
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Przewodniczący 
Adam Stobiecki 
Odpowiedział, że protokół z sesji z dnia 22 grudnia 2015 r. był opublikowany dwa 
tygodnie temu i zapytał dlaczego wcześniej nie było uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod 
głosowanie zgłoszoną propozycję zmiany porządku obrad. 
 
za                              10                                                                                                                  
przeciwnych               1 
wstrzymujących         0 
 
Protokół z sesji z dnia 22 grudnia 2015 r. został zdjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
Protokół z sesji z dnia 20 stycznia 2016 r. został przyjęty przez Radnych Rady 
Miejskiej w głosowaniu jawnym. 
 
za                           11 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z 20 stycznia 2016 r.                 
z sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między 
sesjami.  
4. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Sulejowie za 2015 r. 
5. Sprawozdanie z realizacji przyjęcia 3 – letniego Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny  w Gminie Sulejów za lata 2013 - 2015. 
6. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie za 2015 
r. 
7. Sprawozdanie z działalności Biura Jednostek Oświatowych w Sulejowie za 
2015 r. 
8. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie za 
2015 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2015 r. 
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sulejów na lata 2016 – 2019. 
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11. Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r. 
12. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do publicznych 
przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których 
Gmina Sulejów jest organem prowadzącym. 
13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia rekrutacji do publicznych gimnazjów, dla 
których Gmina Sulejów jest organem prowadzącym. 
14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny udziałów w nieruchomościach. 
15.  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/280/2006 Rady 
Miejskiej                 w Sulejowie z dnia 30 maja 2006 r. w sprawie zasad sprzedaży 
w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących 
własność Gminy Sulejów oraz bonifikaty od ceny sprzedaży tych lokali. 
16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/307/2013 Rady 
Miejskiej                    w Sulejowie z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 
sprzedaży garaży komunalnych. 
17. Interpelacje radnych. 
18. Wnioski, zapytania i informacje. 
19. Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 
20. Zakończenie obrad. 

 
 
 

P u n k t 3 
 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              
między sesjami. 

 
Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
Na obrady sesji przybył radny Pan Sławomir Szczur – godz. 1030 . 
 
 
Przewodniczący Rady Adam Stobiecki zapytał, czy są pytania co do 
przedstawionej informacji. 
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Podziękował za podpisanie umowy na salę gimnastyczną w Witowie i zapytał 
dlaczego radni nie byli zaproszeni na to spotkanie. 
 
Przewodniczący Rady Adam Stobiecki zapytał, czy wszyscy otrzymali dokumenty 
na sesję zgodnie z terminem. 
 



 6 

 
 
 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
           w Sulejowie za 2015 r. przedstawiła dyrektor Pani Jolanta Michalak. 
 
                Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący  
Adam Stobiecki 
Poprosił, panią dyrektor o przedstawienie informacji dotyczących projektu 
„Rodzina 500 plus”. 
 
Dyrektor 
Jolanta Michalak 
Odpowiedziała, iż pracownicy  wdrażają się w ustawę, żeby od 1 kwietnia 2016 r. 
można było przyjmować  wnioski. 
 
 Sprawozdanie z realizacji przyjęcia 3 – letniego Gminnego Programu   
                 Wspierania Rodziny  w Gminie Sulejów za lata 2013 - 2015  
                              przedstawiła dyrektor Pani Jolanta Michalak. 
 
 
             Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 
 
 
         Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury w Sulejowie  
                   za 2015 r. przedstawiła dyrektor Pani Sylwia Klass. 
 
               Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 
 
 
 
 Sprawozdanie z działalności Biura Jednostek Oświatowych w Sulejowie                    
                        za 2015 r. przedstawił dyrektor Michał Kieszkowski. 
 
               Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 
 
 
 Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sulejowie                  
                       za 2015 r. przedstawiła dyrektor Pani Joanna Albin. 
 
 
              Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 



 7 

 
 
 Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2015 r. przedstawiła inspektor ds. działalności gospodarczej,  
                        handlu i usług Pani Barbara Jędrzejczak. 
 
             Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radnych Rady Miejskiej. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2016 – 2019 przedstawił skarbnik Pan Czesław Pacan. 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2016 r.  
                              przedstawił skarbnik Pan Czesław Pacan. 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do     
        publicznych przedszkoli i do oddziałów przedszkolnych w szkołach    
  podstawowych,  dla których Gmina Sulejów jest organem prowadzącym  
                         przedstawił dyrektor Pan Michał Kieszkowski. 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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   Projekt uchwały w sprawie ustalenia rekrutacji do publicznych  
        gimnazjów, dla których Gmina Sulejów jest organem prowadzącym   
                         przedstawił dyrektor Pan Michał Kieszkowski. 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
    Projekt uchwały w sprawie przyjęcia darowizny udziałów                                            
     w nieruchomościach przedstawiła kierownik  referatu gospodarki    
       nieruchomościami i rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/280/2006 Rady  
    Miejskiej w Sulejowie z dnia 30 maja 2006 r. w sprawie zasad sprzedaży                  
     w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych w budynkach stanowiących     
       własność Gminy Sulejów oraz bonifikaty od ceny sprzedaży tych lokali      
            przedstawiła kierownik  referatu gospodarki nieruchomościami  
                            i rolnictwa  Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
 
  Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/307/2013 Rady  
    Miejskiej w Sulejowie z dnia 31 października 2013 r. w sprawie sprzedaży   
            garaży komunalnych przedstawiła kierownik  referatu gospodarki  
               nieruchomościami i rolnictwa Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
  Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
jawnym. 
 
za                           12 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

P u n k t 4 
 

Interpelacje radnych. 
Radny 
Jan Ratajczyk 
Złożył na piśmie dwie interpelacje: 

1) dotyczy wyboru drogi, która miała być realizowana w ramach dróg 
dojazdowych do pól, prośba o przygotowanie wyceny kosztów remontu 
odcinka drogi w miejscowości Witów Kolonia od nr 4 do nr 1, (odcinek ok. 
200 mb), 

2) prośba o informację jakie są plany co do działki gminnej nr 478/4                           
w miejscowości Zalesice – Kolonia, miało tam być boisko oraz ponawiam 
prośbę o ogrodzenie tej działki ze względu na bezpieczeństwo 
korzystających z istniejącego na niej boiska, mieszkańcy przeznaczyli 
Fundusz Sołecki na 2016 r. na zagospodarowanie tej działki. 
 

Radny 
Rafał Fogiel 
Złożył na piśmie jedną interpelację: 

1) prośba o przygotowanie i zaproponowanie Radzie Miejskiej w Sulejowie 
stosownej zmiany w projekcie budżetu na 2016 r. zwiększającej te środki do 
wielkości umożliwiającej realizację zadania „Budowa ulicy Krzywej                             
w Przygłowie”, jednocześnie proszę po raz kolejny o odstąpienie od 
realizacji tej inwestycji w 2016 r. ze względu na duże prawdopodobieństwo 
niepowodzenia w realizacji tej inwestycji i proszę o przystąpienie w zamian 
do realizacji zadania „Budowa ulicy Słonecznej ( na odcinku od ulicy Górnej 
w kierunku ulicy Północnej w Przygłowie) poprzez przygotowanie                          
i zaproponowanie Radzie Miejskiej stosownej zmiany w projekcie budżetu 
na 2016 r. 



 10 

P u n k t 5 
 

Wnioski, zapytania i informacje. 
Radny 
Jacek Ciapała 
Zapytał, kiedy będą przykryte przystanki na drodze wojewódzkiej 742 do Kalenia, 
ponieważ eternit jest zdjęty. Stwierdził, że przystanki są umieszczone w złych 
miejscach. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zapytał, jak wygląda sytuacja z wiatą przystankową w Przygłowie , czy naprawi się 
te co zostały zniszczone (brakuje szyb), czy trzeba będzie zakupić nowe. 
  
Radny 
Grzegorz Królik 
Zapytał o remont chodnika na ulicy Spacerowej w Sulejowie oraz o remont 
chodnika na ulicy Taraszczyńskiej w Sulejowie. 
Poprosił o powiadomienie właściciela terenu po byłej Jagiellonce, żeby podjął 
kroki posprzątania terenu. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Przedstawił informację o realizacji interpelacji w okresie od 20 stycznia 2016 r.                                    
do 17 lutego 2016 r. 
 
Radny 
Sławomir Szczur 
Wnioskował o wstawienie znaku zakazu wjazdu pow. 3,5 tony z drogi krajowej do 
Koła oraz zapytał na jakim etapie jest temat drogi w Kole od strony Piotrkowa 
Tryb. pod lasem. 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
Wnioskował o wysypanie kruszywem drogi na ulicy Polnej we Włodzimierzowie, 
żeby dojechać do drogi krajowej. 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
Zapytał, jak to się stało, że na spotkanie w sprawie podpisania umowy na salę 
gimnastyczną w Witowie został zaproszony prezes Stowarzyszenia Wituś,                      
a dyrektor szkoły i radni nie zostali zaproszeni. 
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Radny 
Jan Ratajczyk 
Wnioskował o: 

a)  przedstawienie przez dyrektora MZK w Sulejowie harmonogramu wymiany 
liczników do wody w związku z podwyżką za licznik od 01.01.2016 r., 

b) ustawienie znaków D-42 i D-43 w miejscowości Witów od strony Kłudzic, 
Milejowca, Witowa Kolonii i cmentarza, 

c) ustawienie tablicy ogłoszeniowej w miejscowości Witów i Zalesice Kolonia, 
d) ustawienie ławek w Witowie – obiecano w 2015 r. i do tej pory 

niezamontowano, 
e) naprawę ulicy Zachodniej w Zalesicach – załatanie dziur, a w drugim etapie 

nakładka, 
Zapytał, co z wodociągiem w Zalesicach i Zalesicach Kolonia.  
 
Radny 
Sebastian Gaik 

a) prosił dyrektora MZK w Sulejowie  o wyjaśnienia dotyczące siatki na 
składowisku śmieci, czy jest powieszona tak jak zapewniał,czy nie jest, bo 
był i jej tam nie widział, 

b) zapytał burmistrza, na czyj wniosek wydano zarządzenie nr 181/2015 
Burmistrza Sulejowa z dnia 28 grudnia 2015 r. w sprawie przeznaczenia do 
użyczenia nieruchomości w skład gminnego zasobu nieruchomości jak nie 
było reprezentacji dla podmiotu, który miał wziąć w użyczenie ten lokal, 

c) prosił o wyjaśnienie wypowiedzi  na XIV sesji Rady Powiatu Pana Tadeusza 
Wąs Przewodniczącego Rady Sołeckiej w Poniatowie w sprawie remontu 
chodnika w Poniatowie, 

d) prosił o zdemontowanie starych lamp na wale pomiędzy ulicą Klasztorną,                   
a mostem w Sulejowie, 

e) zapytał, dlaczego impreza pod patronatem honorowym Burmistrza „Świat na 
głowie w Sulejowie” kosztowała ok. 32 000,00 zł, 

f) zapytał co ze 120 000,00 zł na samochód strażacki, czy będzie przydzielona 
ta kwota na straż czy na inne cele. 

Radny 
Władysłw Czerwiński 
Zapytał, kiedy będzie dostawa kruszywa, w jakim miesiącu czy w kwietniu czy                   
w maju. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Zapytał, czy został złożony wniosek o dofinansowanie do: 
a) sali gimnastycznej w Witowie, 
b) dróg dojazdowych do pól, 
i jakie inne wnioski zostały złożone o dofinansowanie. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Przedstawił: 

a)  pismo Wojewody łódzkiego odnośnie skargi Pana Wacława Ostrawskiego                
i poinformował, że skarga ta nie będzie procedowana. 

b) opinię prawną radcy prawnego Pani Barbary Balcerzyk – Bojarczuk, 
c) pismo Wojewody Łódzkiego w sprawie kontroli, która będzie w urzędzie od 

03 marca 2016 r. do 09 marca 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skarg, 
d) pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w sprawie zaskarżenia 

wynagrodzenia burmistrza, 
e) informację dotyczącą zawodów samorządowych w tenisa stołowego, 
f) informację z Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  o szkoleniu dla 

rolników, 
g) regulamin LZS w grę w szachy o „Złotą Wieżę”, 
h) informację o wyjeździe szkoleniowym do Sejmu w dniu 22 kwietnia 2016 r. 

i zaprosił chętnych do zapisów. 
 
Mieszkanka Sulejowa 
Anna Chaładaj 
Wyraziła opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie lokalizacji, zasad 
funkcjonowania i regulaminu targowiska. Stwierdziła, że uchwała zmienia 
diametralnie bieg zdarzeń w Sulejowie. Ktoś ją napisał i ktoś uzasadnił. Część 
targowiska jest całkowicie wyłączona, nie istnieje w graficznym załączniku – 
mapie. Dlaczego radca prawny podpisał, zaakceptował taką uchwałę, mówimy tutaj 
o świadomym działaniu. Czy Komisja Rolna, Ładu i Porządku Publicznego 
procedowała tą uchwałę. Na czym polega niechlujstwo, kto wykonał uchwałę, 
załącznik, czy są jakieś konsekwencje wobec urzędnika, który to wykonał, który 
dopuścił się tego niechlujstwa. Na jakiej podstawie radca prawny procedował tą 
uchwałę i dlaczego nieinformowani są mieszkańcy o tak ważnych rzeczach                          
i dowiadują się z mediów. Poinformowała, że z poprzednim Burmistrzem 
Stanisławem Baryłą było podpisane porozumienie, ugoda sądowa z Państwem 
Barańscy i burmistrz zobowiązał się do zniesienia służebności przejazdu                             
i przechodu przez dojazd do targowiska. Zapytała radnych czy są poinformowani   
o istnieniu takiego aktu prawnego i czy noszą się z zamiarem poniesienia 
odszkodowania, jeżeli zniosą służebność. Jak długo dwie, trzy osoby w gminie 
będą szantażować całe miasto  i pozbawiać ludzi wjazdu. Czemu ma służyć 
zamknięcie drogi. Ci, którzy zainteresowani są targowiskiem nadal pojawiają się                   
w urzędzie. 
 
Wnioskowała o udzielenie informacji w trybie pisemnym, na czym polega 
niechlujstwo tej uchwały, kto ją przygotował i dołączył załącznik, który zmienia 
całkowicie obszar targowiska i czy zostaną wyciągnięte konsekwencje wobec 
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urzędnika, który tą uchwałę przygotował oraz na jakiej podstawie radca prawny 
procedował tą uchwałę. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Zbigniew Drenda 
Prosił, aby odnieść się do sprawy drogi dojazdowej do jego posesji na targowicy                                     
i zapytał, dlaczego Miejski Zakład Komunalny w Sulejowie zwęził przejazd i nie 
można wyjechać z posesji o 1,5 metra. Jakie jest bezpieczeństwo w razie pożaru, 
nikt na to nie zwraca uwagi. Była napisana skarga, która nie została do tej pory 
załatwiona. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Krzysztof Ryl 
Zapytał, czy ktoś panuje nad programami dla mieszkańców, chodzi zamianę  piecy 
weglowych na gazowe. Czy ktoś był poinformowany o tym jak można dostać 
pomoc i jakie trzeba złożyc dokumenty. Na terenie Sulejowa nikt nic nie wiedział                
o wymianie pieców. W jaki sposób zapewniliście paliwo dla ludzi, którzy złożyli 
wniosek o wymianę pieca. Okolice gminy mają 80 % dofinansowania do sieci 
fotowoltanicznych, a Sulejów nic nie dofinansowuje. 
Zapytał odnośnie pogłębiania Pilicy, czy coś się robi w tej sprawie, czy ktoś był      
i z kimś rozmawiał, jakie są podjęte decyzje. Wszystkie domy na ulicy 
Częstochowskiej i Placu Straży w Sulejowie stoją w wodzie. 
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
 Odpowiedział, że radni nie mają wpływu i nie mogą ingerować w niektóre sprawy. 
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 
Odpowiedział Pani Annie Chaładaj, że projekt uchwały w sprawie lokalizacji, 
zasad funkcjonowania i regulaminu targowiska, który uznała bublem, był nie do 
przyjęcia, ponieważ nie był przedstawiony na komisjach i dlatego ten projekt 
uchwały był zdjęty z porządku obrad sesji. 
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
Odpowiedział, że do końca lutego 2016 r. ma być wydane pozwolenie                                      
z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej dotyczące pogłębiania rzeki Pilicy. 
Do końca kwietnia 2016 r. ma być wydana decyzja. 
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Radny 
Rafał Fogiel 
Te kwestie, przedstawione przez Panią Annę Chaładaj są poruszane od kilku 
miesięcy. Komunikacja od strony burmistrza jest zaniechana, nie ma żadnych 
informacji od pracowników urzędu do radnych. Odpowiedzi na wnioski i pytania są 
dostarczane dzień po komisjach, a wszystkie dokumenty powinny być dostarczane 
radnym wcześniej, a nie dzień przed sesją lub komisją. Jest zirytowany faktem, że 
burmistrz przyjął taką politykę. Prosił, żeby nie mówić, że Rada Miejska nic nie 
robi. 
 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Poinformował Panią Annę Chaładaj o projekcie uchwały w sprawie lokalizacji, 
zasad funkcjonowania i regulaminu targowiska. Powiedział, iż zaufali, że projekt 
uchwały jest przygotowany przyzwoicie, ale on jest nie zgodny pod wieloma 
względami. Wiedzieliśmy, że projekt będzie na sesji, nie widzieliśmy go wcześniej. 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Poinformował, że każdy może przyjść na komisje Rady Miejskiej i zabrać głos. 
Zaprosił do rozmowy. 
 
 
Mieszkanka Sulejowa 
Ewa Szumlańska 
Zapytała, jak długo, ile lat jeszcze będzie rozpatrywany problem targowicy i czy 
radni są radnymi dla wszystkich, czy dla poszczególnych mieszkańców z okręgu,             
z którego byli wybrani. 
 
 
Pan Krzysztof Stębelski Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego w Sulejowie 
odpowiedział, że uchwała będzie procedowana na następnej sesji Rady Miejskiej     
i będzie odpowiedni załącznik, nikt nie zmienia granicy. Prace na targowisku 
trwają cały czas. Były wstępne konsultacje dotyczące rozmieszczenia straganów. 
Trwa projektowania infrastruktury podziemnej. Próbował wprowadzić rozwiązania 
zastępcze, wyznaczył ciagi komunikacyjne. Tak nie może być , żeby kupujący 
chodzili po dziurach, a handlujący stali na równym terenie. Ta działka, która jest 
wydzielona pod drogę nie jest drogą publiczną. Dokumentacja i pozwolenie na 
budowę zostaną wykonane w tym roku, a w przyszłym roku będzie całość 
wykonana. 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
 Poinformował, że na dzień dzisiejszy zamyka dyskusję na temat targowicy. Będą 
konsultacje i będzie możliwość się wypowiedzieć. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Sławomir Ruszer 
 Prosił o poprawę drogi, załatanie dziur na ulicy Wschodniej w Sulejowie. 
 

P u n k t 6 
 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski 
 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Wojciech Ostrowski: 
1) Odnośnie projektu „Kafka” były informacje w „Faktach i Mitach” oraz ulotki 

informacyjne w urzędzie, nie jesteśmu w stanie powiadomić każdego 
mieszkańca odrębnym pismem. 

2) Chodnik w Poniatowie ulica Lipowa – każda inicjatywa ze Starostwem 
Powiatowym jest w 50 % dofinansowana przez nas. 

3) 120 000,00 zł na samochód do Straży Pożarnej- przykro, że nasza gmina nie 
dostała. Mamy złe wskaźniki, żeby dostać dofinansowanie. 

4) Przystanki Przygłów – zdewastowane, Pan Rafał Fogiel zarzucał , że 
wymiana przystanków to wielka niegospodarność, a teraz chce wymienić. 

5) Sala gimnastyczna w Witowie – nie mogli być wszyscy na wyjeździe, 
radnych nie było. 

6) Dofinansowanie do pól – wniosek został złożony. 
 
Burmistrz Wojciech Ostrowski prosił radnych, żeby odnieśli się do 40 000,00 zł 
czy przekazać na OSP Sulejów jeśli radny Sebastian Gaik jest w jej zarządzie. 
 

Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
Wyjaśnił, że dzięki podjętym działaniom radnego Janka Ratajczyka,                               
Włodzimierza Warmusa, jego osobie i jeszcze innym osobom, będziemy mieć salę 
gimnastyczną  w Witowie i stwierdził, że radni decydują i też biorą na siebie 
odpowiedzialność, ponieważ rada jest organem stanowiącym. 
 
Radny 
Rafał Fogiel 
Zaprosił wszystkich na komisje, żeby zobaczyli czy burmistrz odpowieda na 
pytania komisji. Poinformował, że jest proszony na wywiad do radia, ale za 
każdym razem jest to termin kiedy są komisje lub jest sesja. 
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Obrady sesji opuścił radny Włodzimierz Warmus. 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
Prosił Pana Rafała Fogiel o podanie imienia i nazwiska pracownika urzędu, który 
powiedział Panu Rafałowi, że burmistrz mówi, że z wieśniakami nie rozmawia. 
 
Radny 
Sebastian Gaik 
Zapytał, dlaczego przez niego OSP w Sulejowie ma nie dostać dofinansowania. 
 
Mieszkanka Sulejowa 
Anna Chaładaj 
Stwierdziła, że to wstyd na całe województwo. Zgoda buduje, a niezgoda rujnuje. 
Prosiła, żeby radni wymyślili jakiś nowy projekt np. ścieżki rowerowe lub coś dla 
przedsiębiorstw. Ani jedna uchwała nie sprzyja przedsiębiorcom, proszę myśleć, 
żeby były miejsca pracy, żeby turyści przyjechali. 
 
Mieszkaniec Sulejowa 
Krzysztof Ryl 
Prosił burmistrza i radnych, żeby zaczęli coś robić, a nie się tylko kłócić.  
 
 

 
 

P u n k t 7 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie          
obrad  „zamykam  XXI  sesję Rady Miejskiej  w  Sulejowie” w dniu 18 lutego 
2016 r. – godz. 1306 . 
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